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سخنگوی شورای شهر بندرعباس عنوان کرد:   

سیدمحمدرضا موسوی در نطق پیش از دستور صد و 
یکمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر بندرعباس، 
اظهار کرد: در صد و یکمین جلسه رسمی شورای ششم 
در سال سوم فعالیتی خود لازم می دانم از تلاش های 
همکاران فعلی و اسبق در شورای ششم تقدیر و تشکر 
نموده و از خداوند منان برای همه عزیزان آرزوی توفیق 

و سربلندی را دارم.
سخنگوی شورای اسلامی شهر بندرعباس تصریح کرد: 
ضمن محکومیت عملکرد رژیم غاصب اسرائیل بر خود 
فرض می دانم که اعــلام کنم ما جوانان هرمزگانی و 
بندرعباسی در راستای تحقق آرمان های امام و ولایت 
ایستاده ایم و هم از مظلومین عالم دفاع می کنیم و هم در 
هر لحظه که نظام جمهوری اسلامی ایران صلاح بداند 
برای ایستادگی در مقابل این ابرقدرت پوشالی آمریکا 
و اســرائیل قد علم کرده و ایستادگی خواهیم کرد و به 

صورت مستقیم حاضر به مبارزه هستیم.
خون مردم شمال کشور رنگین تر از جنوب کشور 

نیست
موسوی عنوان کرد: یکی از تلاش های فردی و جمعی 
اعضای شــورای ششــم، تحقق امورات حقه اقشار 
مختلف مردم بندرعباس در موضوعات بهداشــت، 
فرهنگ، رفاه و تعالی اجتماعی است؛ البته در برخی از 
امورات توفیقاتی را با همراهی سایر دستگاه ها حاصل 
شده ولی در برخی از مسائل مسیر پیگیری و چانه زنی به 
بن بست های آیین نامه ای، فرمایشی و یا عدم همراهی 
برخی مدیران وعده دهنده رسیده است، ظاهراً برخی 
آقایان هرمزگان و بندرعباس شان غیر از این جاییست 

که ما زندگی می کنیم.
وی افزود: لذا از باب تکلیف نمایندگی مردم، می گویم، 
آقایان مسئول! والله خون مردم شمال کشور رنگین تر 
از جنوب کشور نیست، چگونه است که در ضوابط و 
مقررات، در توزیع امکانات و در بسیاری از مسائل حتی 
در شهرهای کوچک نسبت به بزرگترین شهر بندری با 
هزاران امتیاز بالقوه هنوز این شــهر بی نوا اسیر اولیات 

است.
بافت فرسوده زخم عمیق بر تن بندرعباس

سخنگوی شورای اسلامی شــهر بندرعباس گفت: 
آقایان، جناب آقای رئیســی، جناب آقای وزیر، جناب 
آقای استاندار، نمایندگان محترم اگر امروز مشکل احیای 
بافت فرســوده که زخم عمیقی بر تن این شــهر رو به 
جهان است داریم را می توان با بلند مرتبه سازی و تراکم 
مشخص پشتیبانی نمود و هم نمای زیبایی را به این شهر 
ساحلی بخشید و هم فرصت تجمیع برای اجرای معابر، 
احیای فضای سبز و هم سطح بهداشت و رفاه را در شهر 

بندرعباس افزایش دهیم.
موســوی ادامه داد: این امر هم موجب ایجاد اشــتغال 
وسیع، توسعه ارزان تر زیر ساخت های عمومی، احیای 
بافت فرسوده، زیباسازی منظر عمومی و هم سبب رونق 
بازار مسکن در شهر می شود که شهرداری، انبوه سازان 
و مالکان منازل در بافت فرســوده از آن به خوبی بهره 
مند می شوند؛ هرچند در هفته های اخیر مذکراتی در 
این خصوص به عمل آمده، اما این مهم باید از ســوی 
نهادهای استانی نیز مورد توجه هرچه بیشتر قرار گیرد.

هنوز از هرمزگان در هیچ جایگاهی به درستی استفاده 
نشده است

وی با اشــاره به ظرفیت های رها شده شهر بندرعباس 
گفت: از زمان شــروع شــورا گفته شد محوطه پشت 
فرمانداری بندرعباس در اختیار سازمانی زیر مجموعه 
استانداری است که قرار است سرمایه گذاری عظیمی در 
آن شکل بگیرد، علی رغم گذر زمان این مکان با ارزش 
بلا تکلیف مانده است که می تواند با اندکی بهسازی به 
عنوان یک تفریحگاه مناسب برای شهروندان بدل شود. 
این را کنار کار باقی مانده اسکله ای که با هزینه هنگفت 
ساخته شد ولی به بهره برداری نرسیده است گذاشت.

سخنگوی شورای اسلامی شهر بندرعباس اظهار کرد: 
بلاتکلیفی مدیریتی در اســتان هرمزگان وجود دارد و 
حتی در ســطح کلان، اینکه در بسیاری از موضوعات 
علیرغم وجود ظرفیت های بالا به ویژه در حوزه بنادر، 
صنعت نفت، مناطق عالی تجاری کشور با وجود استعداد 
ها نیروهای کاردان متخصص و متعهد که ظرفیت این را 
دارند که موضوعات کلان ملی را برعهده بگیرند هنوز 
در دولت اقای رئیسی از آن هرمزگان بی بهره مانده است 
و علیرغم توصیه ها و تاکیدات مکرر گروه های مختلف 
سیاسی و اجتماعی هنوز از هرمزگان در هیچ جایگاهی 

به درستی استفاده نشده است.
ظرفیت هرمزگان را همه استفاده می کنند جز بومی ها

موســوی اذعان کرد: گلایه دیگر ظرفیتی است که در 
هرمزگان برای همه استفاده می شود الا مردم هرمزگان 
و آن هم چیزی نیست جز گمرک و ظرفیت ورود ماشین 
آلات و کالاهایی که میتواند مشکلات عدیده ای از مردم 
هرمزگان را مرتفع کند، به ویژه در حوزه های شــهری 
اگر زلزله های اخیر در هرمزگان و به ویژه در بندرعباس 
آسیب شدیدی به شهر بندرعباس که دارای ۴۰ درصد 
بافت فرسوده است وارد می کرد قطعاً با ظرفیت فعلی 
شهر بندرعباس امکان رفع این مشکل وجود نداشت. 
تنها راه آن تصمیم عاقلانه مســئولین و اجازه واردات 
خودرو به شــهرداری بندرعباس است برای حل این 

مهم.
بندرعباس احاطه شده از خورهایی است که پر از 

فاضلاب است
وی با بیان اینکه بندرعباس فعلی در خور مردم بندرعباس 
نیست، عنوان کرد: این شهر ساحلی تاکسی و اتوبوس 
مناسب خدمت را ندارد، چون فضای سبز مساعد تفریح 
و تفرج را ندارد، چون ساحل آن فاقد کاربری های لازم 
برای بهره وری اقشــار مختلف اجتماعی است، چون 
به لحاظ بهداشت عمومی شهر بندرعباس احاطه شده 
از خورهایی اســت که پر از فاضلابی است که به دریا 

می ریزد و محلات بافت فرسوده را در می نوردد.

معابر بندرعباس در شان مردم نیست
ســخنگوی شورای اسلامی شهر بندرعباس ادامه داد: 
باید گفت معابر بندرعباس در شــان مردم بندرعباس 
نیســت و هر روز پاره پاره شــدن اراضی مختلف این 
شهر، با نام اشخاص مختلف یا دستگاه های مختلف 
سبب جلوگیری از توسعه شهری بندرعباس شده است 
حال آنکه به زودی قرار است بندرعباس قطب شیشه 
و ســایر صنایع شــود و اگر این اتفاق بزرگ رخ بدهد 
باز شاهد افزایش قیمت در شهر بندرعباس برای کرایه 

نشینی خواهیم بود.
موسوی تاکید کرد: مبادا تصمیماتی که می گیریم مثل 
تصمیمی باشد که برای احداث پروژه مسکن مهر گرفته 
شــد که منازلی ساخته شد که هنوز بدون سند و بدون 
پایان کار باقی مانده است در موضع جدید برای توسعه 
مسکن در شهر بندرعباس تصمیمی گرفته شده است 
که اگر به درستی تصمیم گیری نشود آسیب بیشتری به 

شهر بندرعباس وارد می کند.
وی خطاب به شــهردار بندرعبــاس گفت: نکته اول: 
تذکر اولیه این اســت که در ســال منتهی به انتخابات 
امورات مردم را به موازات و عدل و با شــاخص های 
برنامه ریزی شــده از سوی شورای محترم اجرا کنید و 
از اجرای سلیقگی و نشان دار و انتصاب افرادی که فاقد 
صلاحیت هستند جلوگیری به عمل آورید در بسیاری 
از موضوعات با تذکرات متعدد متاسفانه برخی از گروه 
ها در شهرداری با صلاحیت شخصی خویش اقدام به 
عملی می کنند که نه در شــورا ثبت شده است و نه در 
معاونت های مختلف شهرداری نسبت به آن موضوع 
برنامه ریزی شده است، اگر قرار است کسانی که با توانی 
که در سیستم به دست آورده اند مانع کار و فعالیت های 
شهرداری بشوند و یا اینکه دستورالعمل های شورا را زیر 
پا بگذارند پس چه شانیتی برای شهردار و شورا وجود 
دارد؟ لطفاً نسبت به کنترل برخی از افراد در شهرداری 
اقدام کنید وگرنه از ســوی شورای اسلامی و قطعاً به 
صورت شخصی نسبت به این موضوع اقدام خواهیم 

کرد.
تمام توان اعضای شورای اسلامی شهر بندرعباس 

خدمت است
ســخنگوی شورای اسلامی شــهر بندرعباس خاظر 
نشــان کرد: تمام توان افرادی که در شــورای اسلامی 
شــهر حضور دارند خدمت است و اگر عزیزی غیر از 
این در ذهن خود دارد و ســعی بر این دارد که با انتفاع 
از موضوعات شــورا به نفع سایرین از آن استفاده کند 
قطعاً مسیر غلطی را دنبال می کند. شورای ششم با نیت 
صادقانه خدمت به خلق پا به میدان گذاشت و قطعاً در 

همین مسیر گام برخواهد داشت.

ظرفیت هرمزگان را همه استفاده می کنند 
جز بومی ها

        اقتصاد کیش -  سخنگوی شورای 
شهر بندرعباس گفت: مشکل احیای بافت 
فرسوده که زخم عمیقی بر تن بندرعباس 
داریم را می توان با بلند مرتبه سازی و تراکم 

مشخص مرتفع کرد.

 

اقتصاد کیش -   معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی هرمزگان با اشاره 
به اینکه پیمانکار باید تا یک ماه آینده احداث ساختمان های نهضت ملی مسکن را آغاز 
کند، گفت: اگر کلنگ احداث طرح ۱۵ هزار واحدی مسکن بندرعباس به زمین زده 

نشود، قرارداد پیمانکار فسخ می شود.
سعید حاجبی با اشاره به اینکه پیمانکار برای تسطیح زمین باید چهار گروه را بکار گرفته 
که هر گروه در گوشه ای درحال فعالیت باشد، افزود: با انجام این کار مرحله نخست 
احداث طرح آغاز شده بود اما اکنون بناشده این گروه ها به صورت متمرکز کار تسطیح 

زمین را انجام دهند تا به سرعت ساخت و ساز آغاز شود.
وی اضافه کرد: اگر در کار کوتاهی شود طبق قرارداد و شرایط پیمان، فسخ پیمان انجام 
می شود،  کارها باید طبق قرارداد پیش برود و هیچ پیمانکاری در حاشیه امن قرار نگیرد.
معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی هرمزگان اظهار کرد:  درحال حاضر 
یک میلیون مترمکعب خاکبرداری در محل احداث ۱۵ هزار واحدی بندرعباس، انجام 

شده و در مجموع هشت میلیون مترمکعب خاکبرداری انجام می شود.
وی ابراز کرد: قرار نیســت ۱۵ هزار واحد باهم ســاخته شود بلکه در مرحله نخست 
عملیات احداث سه هزار واحد آغاز می شود و تا زمانی که ساخت این ها به پایان می رسد 

عملیات خاکبرداری نیز انجام می شود.
بنابر اطلاعات منتشره، سهم استان هرمزگان در طرح نهضت ملی مسکن، احداث ۶۵ 
هزار واحد مسکونی بوده که زمین بیش از سهمیه تکلیفی تامین شده، برای احداث 
۳۸ هزار واحد مسکونی، پروانه ساخت صادر شده، قرارداد ساخت ۲۷ هزار واحد نیز 

منعقد شده و فونداسیون ۱۵ هزار واحد مسکونی نیز اجرا شده است.

معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی هرمزگان:

مهلت یک ماهه برای آغاز احداث طرح ۱۵ 
هزار واحدی مسکن بندرعباس تعیین شد

اقتصاد کیش -   رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان از واریز ۵۱۲ میلیارد 
ریال حقوق دولتی معادن به خزانه دولت از ابتدای امسال خبر داد.

خلیل قاسمی رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان گفت: از ابتدای امسال 
در ازای مواد معدنی استخراج شده در استان ۵۱۲ میلیارد ریال حقوق دولتی به خزانه 
دولت واریز شده است که این میزان نسبت به مدت مشابه سال قبل ۱۸۵ درصد افزایش 

داشته است.
او افزود: مهمترین مواد معدنی استخراج شده از ۲۶۳ معدن شامل سنگ تزئینی، سنگ 

گچ، آهن سنگ لاشه و سنگ آهک هستند.
قاسمی گفت: امسال اولویت هایی برای حوزه معدن در نظر گرفته شده و به صورت 
عملیاتی و کاربردی، پیگیری می شود که فعال سازی معادن راکد در سطح استان، تلاش 
برای رشد تولید معادن، و همچنین دریافت حقوق دولتی معوق سال های گذشت از 

مهمترین  این اولویت ها است.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان در خصوص نحوه هزینه کرد حقوق 
دولتی معادن نیز گفت: حقوق دولتی دریافت شده به حساب خزانه واریز و درصدی 
به استان ها بازگردانده می شود تا در راستای تبصره ۶ ماده ۱۴ برای ایجاد زیرساخت، 
رفاه و توسعه شهرستان ها با اولویت بخشی که معدن در آن واقع شده است هزینه شود.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان خبر داد:

افزایش ۱۸۵ درصدی حقوق دولتی 
معادن در هرمزگان

اقتصاد کیش -   معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای استانداری هرمزگان 
گفت: هفت ناحیه صنعتی جدید در ۶ ماهه نخست امسال در این استان ایجاد و بیش از 

۲۷ واحد تولیدی در این نواحی مستقر شد.
عادل شــهرزاد در جمع خبرنگاران با اشــاره به اینکه دولت سیزدهم برای گسترش 
فعالیت هــای اقتصادی در هرمزگان تلاش های زیادی داشــته و کارهای بزرگی در 
سطح استان انجام شده است، افزود: همچنین در این مدت ۱۳ واحد تولیدی راکد در 
شهرک های صنعتی و ۵۵ واحد تولیدی در خارج از شهرک های صنعتی استان احیا و 

به چرخه تولید بازگشته اند.
وی با اشــاره به اینکه هرمزگان رتبه نخســت احیای واحدهای تولیدی راکد در سال 
۱۴۰۱ با احیای۵۲۲ واحد به دست آورد، بیان کرد: ۶۸ واحد در ۶ ماهه نخست سال 
۱۴۰۲ به چرخه تولید بازگشته اند که موید تحول اقتصادی قابل توجهی است و باید 

به آن اشاره کرد.
معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای استانداری هرمزگان تصریح کرد: 
طبق آمارها در ســال ۱۴۰۱ تعداد ۹ هزار و ۱۷۵ واحد صنعتی در داخل شــهرک های 
صنعتی و ۹۱۶ واحد خارج از شــهرک های صنعتی و در ســال ۱۴۰۲ تعداد ۶۴ واحد 
در داخل شهرک های صنعتی و ۵۵۱ واحد در خارج از شهرک های صنعتی ظرفیتشان 

ارتقا یافته است.
شهرزاد، کاهش نرخ بیکاری در استان را کار مهم دیگر دولت سیزدهم برشمرد و گفت: 
آمار رسمی کشور نشان می دهد در ابتدای شروع بکار دولت سیزدهم نرخ بیکاری استان 
معادل ۱۸.۲ درصد، در پایان سال ۱۴۰۱ به ۱۵.۳ درصد و در ۶ ماهه نخست سال ۱۴۰۲ 

به ۱۱.۵ درصد کاهش یافته که کاهش ۶.۷ درصدی را نشان می دهد.
وی با تاکید بر اینکه از لحاظ کاهش نرخ بیکاری استان هرمزگان یکی از سه استان برتر 
دسته بندی شده است، ادامه داد: بیش از ۵۰ هزار و ۷۰۰ نفر شغل پایدار در سال ۱۴۰۱ 
و اشتغال زایی برای بیش از ۲۵ هزار نفر در ۶ ماهه نخست سال ۱۴۰۲ در آمار رسمی 

کشور ثبت شده و قابل مشاهده است.

معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منطقه ای استانداری هرمزگان:

۲۷ واحد تولیدی در هفت ناحیه صنعتی 
جدید هرمزگان مستقر شد

اقتصاد کیش -    رئیس اداره مخابرات شهرستان سیریک از آغاز اجرای فعالیت فیبر 
نوری در شهر سیریک بلوار معلم خبر داد و گفت: پروژه فیبر نوری در فاز اول از بلوار 

معلم شهر سیریک آغاز شده است.
جواد عباس زاده بیان کرد: تاکنون زمینه اتصال شهر سیریک و ۲ شهر گروگ و کوهستک 

از توابع شهرستان سیریک، آماده اتصال به فیبر نوری هستند.
عباس زاده با بیان اینکه، اداره مخابرات سیریک آماده ثبت نام از متقاضیان اینترنت فیبر 
نوری است، عنوان کرد: پروژه توسعه شبکه پرسرعت ثابت مبتنی بر فیبرنوری، به عنوان 
یکی از پروژه های مهم وزارت ارتباطات در دولت مردمی است، که در راستای طرح 
توسعه شبکه ملی اطلاعات و اینکه از زیرساخت های ضروری عصر حاضر به حساب 
می آید، و در همین راستا طرح ملی فیبرنوری منازل و کسب و کارها )FTTX( در شهر 
سیریک اجرا می شود. وی با بیان اینکه با اجرای این طرح مشکل قطعی و کندی سرعت 
اینترنت برطرف می شود، و در ادامه در خصوص تفاوت این طرح با سرویس پرسرعت 
اینترنت کنونی عنوان کرد و گفت: اینترنت ADSL در پوشش کابل مسی با سرعت 
کمتر از ۱۶ مگابیت بر ثانیه است، اما سرعت اینترنت با بستر فیبر نوری از ۱۰۰ تا یک 
هزار مگابیت خواهد بود. عباس زاده از راه اندازی و ارتقای چند سایت اینترنت همراه 
برای، امکان دسترسی هفت روستای شهرستان سیریک خبر داد و گفت: سایت های 
اینترنت همراه در روستاهای کندال، دودر، پالور، گچینه، بندگرمان، کرتان و شهیدمردان 

راه اندازی و بعضی از سایت ها هم بروزرسانی شده است.

رئیس اداره مخابرات شهرستان سیریک:

۳ شهر در شهرستان سیریک
 به فیبر نوری متصل می شوند

اقتصاد کیش -     رییس منابع طبیعی وآبخیزداری شهرستان بندرلنگه از آبگیری ۵ 
میلیون و ۴۷۰ هزار مترمکعبی سازه های آبخیزداری شهرستان بندرلنگه طی بارندگی 

های اخیر خبرداد.
حمید حســین پور در تشــریح ذخیره بارش ها در آبگیرهای احداثی منابع طبیعی 
هرمزگان گفت: طی بارش باران تعداد ۲۷ سازه آبخیزداری شهرستان آبگیری حدود 
۵۰ تا ۱۰۰ درصدی داشــته اند. حســین پور با اشــاره به بارندگی های اخیر افزود: 
بایستی به نحوی در جهت کاهش خسارت بارندگیهای سیل آسا برنامه ریزی نمود 
تا در جهت افزایش پوشش گیاهی و تقویت سفره های آب زیرزمینی و در نهایت 

افزایش تولید کشاورزی و امنیت غذایی اقدام شود.
رییــس اداره منابع طبیعی وآبخیزداری بندرلنگه تاکید کرد: مجموعه فعالیت های 
آبخیزداری به منظور اعمال مدیریت حوزه های آبخیز علاوه بر اهدافی چون حفاظت 
از عرصه های طبیعی، مهار سیل، کنترل فرسایش خاک و جلوگیری از پر شدن سدها 
و مخازن از رسوبات، مهار روانابها و استحصال آب و پایدار سازی منابع آبی چاهها، 
چشمه ها و قنوات به عنوان مهمترین نیاز کشاورزان، مرتعداران، دامداران و دیگر 

آبخیز نشینان و بهره برداران حوزه های آبخیز مد نظر قرار می گیرد.
حسین پور ابرازداشت: اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان بندرلنگه طی سالیان 
گذشته پتانسیل های آبخیزداری منطقه را با اهداف فنی و جامع خود هماهنگ کرده و 
از این پتانسیل جهت دستیابی به اهدافی که همان، کنترل فرسایش و رسوب، حفظ و 
احیای پوشش گیاهی، تامین آب کشاورزی، توسعه و تولید پایدار کشاورزی و امنیت 

غذایی و در نهایت عمران و آبادانی منطقه است استفاده کرده است.
توقف عملیات برداشت غیرمجاز در منطقه کوهین بخش مرکزی شهرستان بندرلنگه

رییس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان بندرلنگه از توقف عملیات برداشت 
غیرمجاز در منطقه کوهین بخش مرکزی خبر داد.

رییس منابع طبیعی وآبخیزداری شهرستان بندرلنگه:

سازه های آبخیزداری بندرلنگه بیش 
از ۵ میلیون مترمکعب آبگیری شد

اقتصاد کیش -       ضرب الاجل یک ماهه رییس کل دادگستری هرمزگان برای مناسب 
سازی محوطه راه آهن بندرعباس صادر شد.

مجتبی قهرمانیدر بازدید از راه آهن بندرعباس و پس از شنیدن توضیحات مسئولان راه 
آهن استان، دستور داد با توجه به مطالبات مردم و مشاهدات خود، اقدامات لازم به منظور 
ارائه خدمات مناسب و در شأن مسافران در ایستگاه راه آهن بندرعباس صورت پذیرد.

قهرمانی با بیان اینکه ورودی سالن ترمینال ایستگاه قطار بندرعباس منظره زیبایی ندارد 
و سالیان متمادی به حال خود رها شده است، ضمن ابراز تأسف از وضعیت موجود، 
گفت: محوطه این ایستگاه و پارکینگ آن علیرغم تذکرات مکرر و متعدد هنوز وضعیت 

نامطلوبی دارد و چاره اندیشی برای ساماندهی به آن لازم است.
وی همچنین ضمن مذاکره با مسئولان شهرداری بندرعباس و مدیرکل جدید راه آهن 
اســتان، ضرب الاجل یک ماهه ای را برای مناســب سازی محوطه ایستگاه راه آهن 

بندرعباس و پارکینگ آن تعیین کرد.
رئیس کل دادگستری هرمزگان با بیان اینکه حدود دو سال قبل نیز دستوراتی در این 
خصوص صادر شده که متأسفانه به خوبی اجرا نشده است، خاطرنشان کرد: وضعیت 
فعلی ایســتگاه راه آهن بندرعباس از مصادیق نقض حقوق عامه است و مردم انتظار 
دارند که مدیریت به نحوی باشد تا بتوانند با توجه به پرداخت وجه از خدمات مناسبی 

بهره مند شوند.
گفتنی است، در راستای نظارت بر حسن اجرای قوانین و پیگیری حقوق عامه با توجه 
به درخواست های مکرر شهروندان بندرعباسی، رئیس کل دادگستری استان هرمزگان 

از ایستگاه راه آهن بندرعباس و سالن ترمینال آن بازدید کرد.
در جریان این بازدید که مدیرکل جدید راه آهن استان هرمزگان، معاون فنی و زیربنایی 
این اداره کل، فرمانده پلیس راه آهن و سایر مسئولان مربوطه نیز حضور داشتند، نحوه 
ارائه خدمات به مســافران و امکانات موجــود خطوط ریلی از نزدیک مورد رصد و 

بررسی قرار گرفت.

رییس کل دادگستری هرمزگان صادر کرد؛

ضرب الاجل یک ماهه برای ساماندهی 
وضعیت ایستگاه راه آهن بندرعباس


